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 Protokół nr 117/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 września 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak,             

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 115/2017. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Pani A. Stajszczak wstrzymała się od głosu. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenie aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z otwarciem Kwalifikacyjnego Kursu 

Zawodowego w ZSZ w Kurzętniku. Dodała, że otrzymała telefonicznie informację z 

kuratorium, iż aneks jest zatwierdzony. Omówiła szczegółowo aneks nr 3. Ponadto 

poinformowała, że pan dyrektor Wodara złożył już kolejny wniosek o przyznanie nauczania 

indywidualnego dla trójki uczniów. 

Pani Wicestarosta zapytała ilu jest łącznie uczniów w ZSZ oraz ilu uczniów jest na 

Kwalifikacyjnym Kursie Zawodowym. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że w ZSZ łącznie jest 601 uczniów, natomiast na KKZ jest                

15 uczniów. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


